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RSS.0012.3.31.2021 
Protokół Nr 31/21 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa  
w dniu 29 lipca 2021 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że pojawiły się nowe 
zmiany do budżetu i dotyczą one 4 punktów + zmiana kwot w samej uchwale 
budżetowej, ponieważ 26 lipca Burmistrz wydał zarządzenie w którym 
przyjęliśmy do budżetu dotację z Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego  
i zmieniły się też kwoty w uchwale budżetowej. 
Zmiany: 

 zostaliśmy zakwalifikowani do Sportowej Polski (rozbudowa Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Rogowie Sobóckim, wartość dotacji w 2021 r. 
to 33 tys. zł, w 2022 r. 690 tys. zł, w 2023 r. 660 tys. zł; 

 Odnowa Dolnośląskiej Wsi (należy przekwalifikować wydatki i dochody 
majątkowe na bieżące); 

 zwiększenie o 60 tys. zł dotacji dla instytucji kultury zgodnie ze złożonym 
wnioskiem (ze środków remontowych urzędu i składek na ubezpieczenie 
społeczne); 

 zmiana klasyfikacji odnośnie zwrotu za zrealizowane wydatki w 2020 r. 

 zmiana w przedszkolu związana z remontem toalet (przeniesienie 
brakujących środków z wydatków bieżących na wydatki inwestycyjne). 

 

Następnie przedstawiła  projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
Sobótka na 2021 r. Dodała, że jest duża zmiana w dochodach i wydatkach 
dotycząca zmniejszenia planu, ponieważ świadczenie „Dobry start” nie jest już 
wypłacane przez OPS, tylko ZUS. 
Radna Lidia Sączawa zapytała czego dotyczy punkt „Poprawa efektywności 
energetycznej w budynkach szkolnych”. Dodała, że chodzi jej o szkołę  
w Świątnikach. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że aby rozpisać przetarg 
na Rogów musieliśmy wpisać te dwa punkty, ponieważ stary budynek Rogowa 
jest w tym właśnie punkcie. Dodała, że miały to być środki z Norweskiego 
Funduszu (na chwilę obecną nie ma decyzji odnośnie dofinansowania). 
Poinformowała, że Szkoła Podstawowa też jest w tym samym projekcie, ale 
środki są wydzielone (w Rogowie musieliśmy zagwarantować 100% środków, a 
w Świątnikach mamy nadal wkład własny i czekamy na rozstrzygnięcie). 
Przypomniała, że było takie założenie, że termomodernizacja zostanie 
przeprowadzona, jeżeli otrzymamy środki z Norweskiego Funduszu. 
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że kolejny raz tracą, ponieważ już kiedyś ich 
środki zostały przeniesione do SP Nr 2. 
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Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG zaznaczyła, że środki dotyczące 
Świątnik nadal są w tym punkcie.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd zapytała, czy jeszcze przed sesją otrzymają 
ostateczną wersję uchwał, po uwzględnieniu wniosków, które otrzymali? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odpowiedziała, że tak. 
Radna Iwona Czyż zapytała, czy remont łazienki w przedszkolu to ten remont  
o którym mówią już od lat? 
Pani Elżbieta Hrab Dyrektor Przedszkola odpowiedziała, że tak.  
Radna Iwona Czyż powiedziała, że bardzo się cieszy, że wreszcie ta inwestycja 
zostanie zrealizowana.  
Pani Elżbieta Hrab Dyrektor Przedszkola przedstawiła informację na czym 
będzie polegał remont. Dodała, że prace rozpoczną się po podjęciu uchwały, ale 
mają już wykonawcę. 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz zapytała, czy uda się zrealizować 
to zadanie do końca sierpnia? 
Pani Elżbieta Hrab Dyrektor Przedszkola odpowiedziała, że raczej tak, 
ponieważ wykonawca powiedział, że potrzebuje około 2 tygodni.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 wraz  
z objaśnieniami do uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poprosiła, aby w przesłanym projekcie uchwały 
zaznaczono te miejsca, które uległy zmianie. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że postara się, ale będzie 
to trudne, ponieważ niektóre zmiany się nakładają. Dodała, że jeżeli będą jakieś 
nieścisłości to prosi o telefon. Zaznaczyła, że zmiana dochodów i wydatków jest 
również konsekwencją 3 zarządzeń. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 1 
 

Radna Lidia Sączawa powiedziała, że w sprawozdaniu z działalności Burmistrza 
w informacji o budowie oświetlenia drogowego nie wymieniono Świątnik. 
Zapytała z czego to wynika? 
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler-Łeńska wyjaśniła, że Świątniki to osobna umowa 
na projekt, a tamte dotyczą umowy na wykonawstwo.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że jeszcze raz chciała podnieść 
sprawę dotyczącą ubezpieczenia boisk i placów zabaw. Dodała, że podnosiła już 
ten temat na ostatniej komisji. Powiedziała, że otrzymali wykaz placów zabaw 
oraz informację, że jeżeli chodzi o boiska to są one ubezpieczone  
w ograniczonym zakresie i wszelkie imprezy organizowane na boiskach muszą 
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być dodatkowo ubezpieczone. Dodała, że po rozmowach z pracownikami 
urzędu okazało się, że jest trochę inaczej i nie ma potrzeby wykupywania 
dodatkowego ubezpieczenie. Poprosiła o wyjaśnienie tej sprawy do kolejnego 
posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich. 
Radna Irena Gajewska powiedziała, że ona również poprosi o takie wyjaśnienia 
na Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 
Radny Marek Juraszek powiedział, że ponad 2 tygodnie temu  
w Sulistrowiczkach mieli taką sytuację, że przez dłuższy czas nie mieli prądu, 
ponieważ suche drzewo spadło na linię wysokiego napięcia. Powiedział, że  
w pasach drogowych dróg gminnych stoją suche drzewa. Dodał, że doszły do 
niego głosy, że pan pół roku temu złożył wniosek o wycinkę takiego drzewa  
i procedura została wstrzymana. Zapytał, czy nie można tego przyspieszyć, aby 
nie doszło do jakiegoś nieszczęścia? Odnosząc się do ostatniej komisji i rozmów 
na temat zmiany mpzp powiedział, że na ul. Ślężnej w Strzegomianach Lasy 
Państwowe zamontowały tabliczkę z informacją, że jest to droga leśna. 
Odczytał pełne brzmienie napisu umieszczonego na tabliczce. Dodał, że skoro 
osoba ma dojazd do działki od terenów leśnych to to jest przykład na to, że 
należałoby rozmawiać z Lasami Państwowymi, a nie obciążać kosztami gminę.  
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler-Łeńska powiedziała, że byli ostatnio w terenie na 
ul. Leśnej i widzieli tą tabliczkę. Dodała, że będą rozmawiali w tej sprawie  
z Nadleśniczym. Odnosząc się do sprawy drzew powiedziała, że raczej wszystkie 
sprawy realizowane są na bieżąco, a zwłoka może wynikać z jakiegoś okresu 
lęgowego. Dodała, że sprawdzą to, ale musieliby wiedzieć o którym miejscu 
mowa. Zaznaczyła, że należy również pamiętać o tym, że jeżeli chodzi o drogi 
gminne, to gmina sama sobie takiego zezwolenia wydać nie może, tylko robi to 
starostwo.  
 

 
Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 
Agata Rekść          Edyta Hajdamowicz  


